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ADVERTENTIEMOGELIJKHEDEN
Je kiest zelf het formaat van jouw printadvertentie in De Zondag naargelang je noden.
Denk je aan een advertorial? Dan word je bijgestaan door een professionele redacteur en fotograaf van Roularta.

Daarnaast kies je ook zelf in welke van de 16 regionale edities je wilt gezien worden.
Kies je voor meerdere regionale edities, dan kan het materiaal gerust verschillen in functie van je regio/ je aanbod.

TIP: GA OMNICHANNEL VOOR EEN NOG HOGERE ROI

Met visibiliteit op verschillende kanalen vergroot je de impact van jouw advertentiecampagne.
Combineer bijvoorbeeld met: 

• DZ Magazine

• KW
• Out of home via het beeldschermennetwerk van Mijn Stad TV 
• Local Display Advertising (run of network op websites van sterke Roularta-titels)
• Immovlan

Neem gerust contact op met je vertrouwde media-adviseur voor advies op maat.

MEER INFO?
Surf naar www.nieuwbouwzondag.be
of scan de QR-code

Voorbeeld
1/2 pag.

Voorbeeld
pano redactie

WIE LEEST 
DE ZONDAG?

>1,3 mio lezers

16 regionale edities 
per week 

Gemiddeld 82.015 lezers 
per regionale editie.

52x per jaar

+/- 3.800 
displaypunten 

84.000
nieuwsbrieflezers

Exclusieve lezers
40% leest geen ander 
Nederlandstalig dagblad

Lezersprofiel
75% is verantwoordelijk 
voor aankopen
48% behoort tot sociale 
groep 1-4

*Bron: CIM 2022 - 2023

Zet jouw projecten in de kijker en 
genereer kwalitatieve leads. 

INHOUD
Op Nieuwbouwzondag openen honderden projecten (nieuwbouwprojecten, modelappartemen-
ten, kijkwoningen, nieuwe verkavelingen, inspiratiewoningen, toonzalen ...) hun deuren voor een 
breed publiek van bouw- en kooplustigen. 

Het is dé inspiratiedag bij uitstek voor iedereen die wil bouwen, kopen of investeren in nieuw-
bouw, en de ideale gelegenheid voor vastgoedexperten, projectontwikkelaars en bouwbedrijven 
om kwalitatieve leads en conversies te genereren.

TIMING
In navolging van het succes van de voorgaande jaren organiseert De Zondag ook in 2024 twee 
edities: een in het voorjaar (op 28 april) en een in het najaar (op 20 oktober).

WAT MAG JE VERWACHTEN?
1. De zondag vóór het event + de dag van het event zelf brengt De Zondag een specifiek Nieuw-

bouwzondag-dossier met uitgebreide redactionele content over de voordelen van (investeren 
in) nieuwbouw, inclusief de advertenties van alle deelnemende projecten. 

2. Jouw projecten worden online geplaatst op Nieuwbouwzondag.be.

3. Elk project krijgt het nodige POS-materiaal. 

4. Je ontvangt ondersteunend digitaal promomateriaal om je sociale netwerk warm te maken 
voor een bezoek.

5. Door deel te nemen aan Nieuwbouwzondag, maak je kans op het winnen van een mooi 
mediabudget door jouw deelname te delen via je socialemediakanalen.

6. Vanuit Roularta wordt het event ruimschoots op voorhand via een grootse 
mediacampagne aangekondigd en gepromoot op talrijke sterke kanalen:

• Radiospot
• Sociale media
• Google Adwords
• Lokale titels De Zondag, DZ Magazine, KW
• Nationale magazines zoals Trends, Knack, Feeling, Libelle, Plus, Sabato ...
• Nieuwsbrieven van lokale en nationale titels
• Local Display Advertising
• Immovlan
• Beeldschermennetwerk van Mijn Stad TV
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Bouwen? Kopen? Investeren?
Bekijk de deelnemende projecten in uw buurt via www.nieuwbouwzondag.be

Kom langs op

22 oktober

KLASSIEK
Bouwen met een dragende binnenmuur, spouw en gevel is en blijft
de populairste bouwmethode. Vele aannemers zijn er dan ook mee
vertrouwd. De klassieke bouwmethode staat garant voor een
(akoestisch) sterke isolatie en goede vochtbescherming. Je kan er
architecturaal alle kanten mee uit, maar er is wel een stevige funde-
ring voor nodig. De bouwtijd duurt ook iets langer. 
Als je van de traditionele bouwmethode wil afstappen en het snel-
ler wil doen gaan, dan is systeembouw een interessante optie. Alle
constructies worden vooraf in een atelier gebouwd. De montage op
de werf duurt enkele werkdagen. Alleen ramen en dorpels worden
nog ter plaatse geplaatst. Afwerken van de klassieke of systeem-
bouw? Dat kan bij beide methoden met een gemetselde gevel of
alternatief.

MET HOUT
Gaan we voor een alternatieve bouwmethode, dan kiezen we voor
het ecologische en lichte maar enorm sterke hout dat geen sterke
fundering behoeft. Bouwen met hout vertaalt zich grotendeels in
twee methodes: houtskeletbouw en CLT (cross laminated timber).
Beide worden ook in een atelier voorbereid. CLT bestaat uit grote
massieve platen die bestaan uit gelijmde houtlagen. 
Bij houtskeletbouw bestaat het volledige skelet uit houten horizon-

tale en verticale balken die een kader vormen. Kies je voor een bio-
ecologische houtskelet, dan kan je het skelet invullen met stro of
hennep. De buitengevel afwerken kan ook weer volledig naar wens.
De buitengevel kan ook bij de houten bouwmethode een traditio-
nele steen zijn. 

MET STAAL 
Staalbouw is interessant wanneer je de industriële wijze van bou-
wen beoogt. Het biedt je ruimtelijkheid als grote voordeel. Een
staalskelet bestaat uit verticale kolommen en houten liggers waar-

rond de buitenbekleding komt. Bij staalframebouw bestaat de
draagstructuur uit koudgewalste stalen profielen. De stalen con-
structie wordt voorbereid in een atelier. Een goed ontwerp is nood-
zakelijk want wijzigingen zijn niet meer mogelijk.

MET BETON
Net als bij staal zijn ook bij betonbouw grote overspanningen mo-
gelijk. Voordelig is dat er geen pleister nodig is voor de binnenwan-
den. Beton heeft alle voordelen mee: het materiaal is erg vuurvast,
bijzonder akoestisch en thermisch comfortabel.

Welke bouwmethode kies jij?
De meest klassieke methode om een woning
te bouwen, is metselen. Intussen zijn we ver-
der geëvolueerd en maakt houtskelet voor
een groter deel uit van de toegepaste bouw-
methoden. Uiteraard zijn er nog alternatieve
mogelijkheden.

› Er wordt al
vaker gekozen
voor houtbouw. 
(foto Getty)

  BEN-appartementen 
met 1 of 2 slaapkamers

  Strakke bouwstijl 
met veel lichtinval

  Privéterrassen en 
groene binnentuin

Rustig wonen 
in ’t land van Waas.

Benieuwd? 
Bekijk het project op:
residentie-rietvelde.be 
of contacteer ons op: 
052 20 34 20

Ontdek PROJECT RIETVELDE en kom
naar de NIEUWBOUWZONDAG op 22/10
10u tot 14u | Frank Baurstraat 14, Waasmunster

Boek nu 
je afspraak!

DB101473J3
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Bouwen? Kopen? Investeren?
Bekijk de deelnemende projecten in uw buurt.

Kom langs op

22 oktober

De hogere rentes zorgen ervoor dat
het voor veel mensen minder mak-
kelijk wordt om een hypothecair
krediet af te sluiten. Hoe groot is de
problematiek volgens jullie? Hoe zal
dat evolueren?
Jimte Mylle: “Met Hyboma proberen
wij vandaag vooral een sterk product te
ontwikkelen dat afgestemd is op de he-
dendaagse vraag uit te markt. Je hoeft
niet ver te zoeken of je vindt jonge men-
sen die het moeilijk hebben om iets te
kopen op de nieuwbouwmarkt. Daarom
vind ik dat wij als nieuwbouwontwikke-
laar bepaalde stappen moeten zetten
om hen zo goed mogelijk te ondersteu-
nen. Dat doen we door bijvoorbeeld niet
alleen onze blik te richten op centrum-
steden voor een nieuwbouw, maar ook
naar landelijke zones waar de grond-
waardes een stuk lager liggen. Voor jon-
ge mensen is het vaak ook niet zo erg om
wat extra kilometers te doen naar hun
werk. Dat is een tendens die nog maar
sinds de coronacrisis is ontstaan.”
Jean-Pierre Waeytens: “Het is zo dat
het vandaag moeilijker wordt om iets te
kopen en dat mensen minder kunnen
ontlenen bij de bank. Toch denk ik niet
dat dat een van de belangrijkste oorza-
ken is waarom de nieuwbouwsector het
vandaag minder goed doet. Toen de hy-
pothecaire leningen laag stonden, de-
den de banken ook moeilijk over de bij-
dragen die ze moesten betalen.”
Jacques Ongenaet: “Pro memorie: we
zitten vandaag nog altijd met een nega-
tieve reële rente. De huidige ‘hoge’ rente
is slechts een perceptie. We komen wel
van een historisch lage rentevoet. De
renteverhoging maakt het wel weer
duurder. Samen met onder meer de ver-
hoging van de bouwkosten wordt het er
allemaal niet gemakkelijker op.”
Filip Dewaele: “Hetgeen ik vanuit de
vastgoedmakelaardij zie, is dat de ban-
ken niet veel moeilijker doen over een le-
ning. De interesten zijn natuurlijk veel
hoger dan anderhalf jaar geleden en dat
maakt het minder gemakkelijk, dat
klopt. Maar de evolutie van de interest-
voeten, het feit dat ze sterk stijgen, is veel
belangrijker en heeft veel meer impact
op de vastgoedmarkt, dan het interest-
niveau zelf. Als de interesten nu zouden
stabiliseren rond de 4 %, dan is dat het
nieuwe normaal. Vroeger was de rente
10 %, en vond men dat ook ‘normaal’.

Ondertussen zijn de lonen geïndexeerd
geweest, waardoor kopers maandelijks
ook iets meer kunnen afbetalen. Daar
moet je nu ook rekening mee houden.
We zien ook dat de markt nooit echt he-
lemaal stilvalt: mensen zullen altijd
vastgoed blijven kopen.”
Jimte Mylle: “Vorig jaar was voor Hybo-
ma een succesvol jaar als we kijken naar
de verkoopcijfers van onze nieuw-
bouwwoningen. Het moet gezegd:
mensen worden de rentevoet uiteinde-
lijk wel gewoon. De gemiddelde maan-
delijkse aflossing ligt een stuk hoger dan
een paar jaar terug, maar de lonen zijn
in dezelfde richting mee gestegen.”
Filip Dewaele: “De banken kijken ook
vaker naar de onderliggende essentie
van een vastgoedaankoop. Vroeger ke-
ken de banken vooral naar de grondop-
pervlakte en bebouwde oppervlakte.
Nu kijkt men naar welk gebouw er effec-

tief zal staan en hoe energie-efficiënt
dat gebouw zal zijn.”

Ook de materiaalkosten zorg(d)en
voor kopbrekens. Tijdens het begin
van de oorlog in Oekraïne gingen die
pijlsnel de hoogte in. Dat remde ook
af om te investeren in nieuwbouw.
Jean-Pierre Waeytens: “We kunnen
van geluk spreken: op een paar uitzon-
deringen na stellen we vast dat er van-
daag een stabilisering is van de prijzen.
Die zijn wel enorm gestegen tegenover
vroeger, in eerste instantie door de oor-
log in Oekraïne. Ook na de coronapan-
demie zijn de materiaalprijzen heel
sterk gestegen. De prijzen van metaal
en staal zijn intussen gestabiliseerd,
maar de rest is nog altijd duurder dan
voor de oorlog en de coronacrisis.”
Gert Mertens: “Toen de prijzen de
hoogte in schoten, was hout het eerste
materiaal dat veel duurder werd. Dat
was iets onvoorspelbaars: op één jaar
tijd hebben we zelfs zeven (!) prijsstij-
gingen gekend. Een dagprijs hebben we
toen nooit gehanteerd. We hebben aan-
vankelijk prijsherzieningen toegepast.
In het 23-jarige bestaan van ons bedrijf
had ik nog nooit eerder een klant moe-
ten aanspreken om te zeggen dat er een
meerkost zou zijn.”
Jimte Mylle: “Wij hadden te maken met
hetzelfde probleem. Wij werken al jaren
met een vaste prijs en zijn daar blijven
aan vasthouden, ook toen de stijgingen

van de materiaalprijzen mekaar bleven
opvolgen.”
Jean-Pierre Waeytens: “Het is onmo-
gelijk om alles door te rekenen, maar de
brutomarges in de nieuwbouwsector
zijn nu eenmaal niet zo groot. Als je dan
prijsstijgingen hebt van 25 % of meer,
dan ben je wel verplicht om naar de
klant te stappen. Prijsherzieningen blij-
ven alsnog erg uitzonderlijk in de privé-
sector. Toen de materiaalprijzen heel
sterk stegen, konden bouwbedrijven
dat niet allemaal doorrekenen naar de
klant. Dan is men begonnen met een
vorm van prijsherzienings- of dagprijs-
formules op te nemen in de contracten.
Nu die prijzen vandaag ietwat gestabili-
seerd zijn, is zo’n prijsherzieningsfor-
mule uiteraard minder nodig.”
Gert Mertens: “De koper wil gewoon
zekerheid. Ik moet wel zeggen: het mo-
ment dat we onze prijsherzieningen
met onze klanten bespraken, was dat
voor niemand leuk. Ik vond dat altijd
een heel moeilijk gesprek, maar ik was
telkens verbaasd dat de meesten be-
gripvol reageerden.”

Een nieuwe woning bouwen of
kopen, willen we dat tegenwoordig
nog? Hoe kan bouwen vandaag nog
betaalbaar blijven?
Gert Mertens: “Bouwen op maat is on-
ze core business. Wij bouwen ongeveer
90 woningen op jaarbasis op maat. We
zitten daar in een prijscategorie vanaf

300.000 euro tot ongeveer anderhalf
miljoen euro. Onze klanten kiezen voor
houtskelet, vooral voor de energiezui-
nigheid en de snelheid van de bouw.”
Jimte Mylle: “Misschien moeten we ook
even nadenken over de periode waarin
we een huis kunnen verwerven. Om een
nieuwbouw op maat te kopen, zouden
de banken moeten nadenken over een
langere aankooptermijn. In Nederland
financiert men woningen op 40 of 45
jaar. In België is dat lang het geval nog
niet. Sommige banken durven mis-
schien nog tot 30 jaar te gaan, maar dat is
al zeldzaam. Stel dat de banken dat weer
optrekken, dan zou de maandlast voor
veel mensen een groot stuk zakken. Vol-
gens mij is er niks mis mee om die ter-
mijn weer op te trekken, maar het zijn de
banken die daarin moeten meegaan.”
Filip Dewaele: “De Nationale Bank
heeft een duidelijke politiek gevoerd:
men heeft lang op 20 jaar gefinancierd
omdat ze wisten dat de interesten heel
laag waren. Als die ooit stijgen, dan zou-
den ze de periodes gewoon verlengen.
Dat is wat er vandaag gebeurt. Het is zeer
gevaarlijk om termijnen van verschil-
lende landen met elkaar te vergelijken
omdat je met een andere fiscaliteit zit. In
Japan gaan ze zelfs tot 100 jaar. In onze
markt is het een goed idee om te verlen-
gen naar 30 jaar, maar na die periode zal
een huis misschien weer gerenoveerd
moeten worden. Dus je mag daar ook
niet te ver in gaan.”

VIJF EXPERTEN GAAN IN GESPREK OVER DE EVOLUTIES IN DE NIEUWBOUWSECTOR

“Energiezuinigheid en zek erheid als grote troeven”
De woningbouwsector is een
wereld die constant evolueert
en die beïnvloedt wordt door
vele factoren. In het kader
van Nieuwbouwzondag
bracht onze krant vijf exper-
ten uit de nieuwbouwsector
rond de tafel voor een ge-
sprek over de uitdagingen van
nieuwbouw vandaag en mor-
gen en waarom investeren in
nieuwbouw nog altijd loont.

DOOR PIET DE VILLE /
GLEN VAN MUYLEM

——–

“De jongere 
generatie kiest
uiteindelijk 
ook voor het
klassieke huisje,
tuintje”
Filip Dewaele

› Jacques Ongenaet, Jimte Mylle, Gert Mertens, Jean-Pierre Waeytens en Filip Dewaele lieten hun licht schijnen op de nieuwbouwwereld. (foto Stefaan Beel)

Bouwen ? Kopen? Investeren?

Jimte Mylle: “Stel dat de banken willen
meegaan in het verhaal van die 30 jaar.
Dan ga je toch weer meer jonge kandi-
daat-kopers aantrekken? In België sta-
ren we ons volgens mij ook blind op het
concept van de tweeverdieners, kop-
pels die samen een maandelijks bedrag
binnenbrengen. We mogen echter niet
vergeten dat er ook alleenstaanden zijn
die een mooi loon verdienen. Voor hen
is het vandaag haast onmogelijk om een
goed huis of appartement te kopen
waardoor ze eigenlijk genoodzaakt zijn
om naar de huurmarkt te trekken.”
Jacques Ongenaet: “Ik vind het ook
nog altijd onlogisch dat mensen bij hun
eerste nieuwbouw vastgoedaankoop
op de grond 12 % registratierechten
moeten betalen. Als je een bestaande
woning koopt, is dat maar 3 %. Dat be-
grijp ik niet.”

We haalden het al aan, jonge kopers
- onder de dertig - vinden het steeds
moeilijker om iets te kopen. Wat zijn
volgens jullie goede oplossingen?
Jacques Ongenaet: “Onze ervaring is
dat sommigen kunnen rekenen op een
duwtje in de rug van familie. Gemiddeld
leggen ouders of grootouders tussen de
50.000 en 60.000 euro bij. Als dat niet
lukt, dan kan een op tien mensen jonger
dan dertig niet kopen of bouwen.”
Filip Dewaele: “Een concept waarmee
wij nu aan het spelen zijn, is om de eer-
ste 30.000 à 50.000 euro die mensen niet

hebben ter beschikking te stellen. Dat
gebeurt via een fonds waarmee 10 % of
20 % van je woning mee wordt gekocht.
Je kan het dan later terugbetalen waar-
door je dan de volledige eigenaar wordt
en dat fonds er anderzijds nog iets aan
terugverdient. We zien vandaag al ge-
lijkaardige formules in de nieuwbouw
zoals hamsterhuren of onze rent-to-
buy-formule.”
Gert Mertens: “Je mag ook niet verge-
ten dat jongeren vandaag een andere
mentaliteit hebben. Voor sommigen is
een woning kopen niet hun eerste prio-
riteit. Daarom gaan de meeste jonge
mensen nog altijd iets blijven huren.”
Jimte Mylle: “Ook de vaak hoge ver-
wachtingen zetten de betaalbaarheid
onder druk. Wanneer sommigen bij ons
terechtkomen voor een appartement of
een huis, dan hebben ze vaak een mood
board mee waarin een peperdure keu-
ken en badkamer staat. Maar dat jaagt
natuurlijk ook het prijskaartje van de
nieuwbouw omhoog.”
Filip Dewaele: “Een deel van de jonge
mensen is die luxe vandaag gewoon en
zien het niet zitten om te bouwen of ver-
bouwen. Maar er is evengoed een groep
jongeren die wel eerst wil beginnen met
een klein appartement of studio en
gaandeweg verhuizen naar een grotere
woning. Dat zijn volgens mij de verstan-
digste mensen.”
Jean-Pierre Waeytens: “We zien tegen-
woordig ook een tendens waar een
eigen woning kopen of bouwen betaal-
baarder wordt, rekening houdend met
nieuwe dienstverleningen. Energie-
maatschappijen verkopen tegenwoor-
dig niet alleen meer elektriciteit, maar
ook licht. Het zou wel eens kunnen dat
we gaan evolueren naar living as a servi-
ce. Simpel gezegd: de woning op zich is
dan van jou en de rest wordt ‘gehuurd’.”
Jacques Ongenaet: “Het valt nog af te
wachten of Belgen daar zo’n grote fan
van zullen zijn. Ik stel alleen vast dat
mensen liever iets kopen dat voor de
volle 100 procent van hen is.”
Filip Dewaele: “Zulke concepten spe-
len zich meer af in grotere steden en is
aantrekkelijk voor jongeren. Uiteraard
hebben we het hier maar over een mar-
ginaal deel van de totale markt.”
Jimte Mylle: “We hebben de drang in

ons als Belg, om zo snel mogelijk een ei-
gendom te verwerven. Voor de jongere
generatie is dat minder belangrijk, zij
heeft een bepaalde vrijheid voor ogen,
terwijl de oudere generatie hen aan-
spoort om nu al zo snel mogelijk te ko-
pen.”
Filip Dewaele: “Toch zien we dat wan-
neer de jongere generatie ouder wordt,
ze ook terugvallen in het aloude adagi-
um van huisje, tuintje, boompje.”

Tot slot, een nieuwbouwwoning
kopen: waarom moeten mensen dat
vandaag volgens jullie wel doen?
Jean-Pierre Waeytens: “Eerst en vooral
zou ik de boodschap willen meegeven
dat ze niet moeten uitstellen om iets te
kopen. Ze hoeven niet te wachten tot de
prijzen of de hypothecaire leningen op-
nieuw zullen dalen. De materiaalprijzen
zijn vandaag eindelijk wat gestabili-
seerd, maar we weten niet wat de toe-
komst brengt. Stel dat de oorlog in
Oekraïne zich uitbreidt naar één van de
buurlanden, dan zitten we in een nog
slechtere situatie. Bovendien zijn de lo-
nen gestegen met 11 % en gaan ze bin-
nenkort opnieuw stijgen.”
Jimte Mylle: “Ik denk dat nieuwbouw
vooral ook zekerheid biedt. Oude wo-
ningen zijn daarom niet per definitie
onzekerheid, maar er zijn volgens mij
argumenten voor beide woonoplossin-
gen. De toekomst zit hem volgens mij
vooral in de nieuwbouwsector door de
strengere energieregels die de overheid
vandaag oplegt. Bij een bestaande wo-
ning zitten heel vaak addertjes onder het
gras, er komen bijna altijd onvoorziene
kosten opduiken. Als je een nieuwbouw
koopt, dan weet je voor de volle 100 pro-
cent waarin je je geld steekt.”
Gert Mertens: “Een nieuwbouwwoning

is inderdaad energiezuinig en klaar
voor de toekomst. Zo simpel is het. Te-
genwoordig zie ik veel mensen die hun
bestaande woning moeten renoveren
met het oog op energie-efficiëntie,
maar hun budget is op.”
Jean-Pierre Waeytens: “Een deel van
de oude woningen zou volgens mij be-
ter herbouwd worden, en, dat aan zes
procent btw. Tegelijk blijf ik wel gelo-
ven in de verbouwingsmarkt. Het grote
verschil met vroeger is dat die markt
vandaag veel transparanter is gewor-
den voor de koper.”
Filip Dewaele: “We komen uit een situ-
atie waarin het zeer aantrekkelijk was
om te beleggen in vastgoed door het
mooie rendement. De laatste jaren zijn
er acties genomen om het beleggen in
vastgoed minder aantrekkelijk te ma-
ken: de verkooprechten, de registratie-
rechten zoals ze vroeger werden ge-
noemd, voor beleggers zijn verhoogd
tot 12 %, de federale woonbonus ver-
dween, enzovoort. Toch verwacht ik
dat investeerders wel zullen terugke-

ren. Want wat zie je vandaag op de
markt? Mensen blijven langer op de
huurmarkt en er komen steeds meer
huurders bij. Het laatste jaar hebben we
het bijkomend probleem dat er steeds
minder nieuw aanbod komt van huur-
panden. Enerzijds is er dus meer vraag,
maar langs de andere kant is er minder
aanbod. Die spanning voelen we in onze
kantoren heel sterk. We hebben situaties
waar er panden te huur worden aange-
boden waar er binnen de vierentwintig
uur zich al 50 mensen aanmelden.”

Dit rondetafelgesprek vond eind sep-
tember plaats, voor de federale regering
besliste om de 6 % btw op sloop- en her-
opbouw enkel te verlengen voor parti-
culieren en voor de escalatie van het
conflict tussen Israël en de Palestijnse
beweging Hamas. De mogelijke gevol-
gen hiervan kwamen bijgevolg niet aan
bod tijdens het nieuwbouwdebat.

Q Lees het volledige verslag op 
www.dezondag.be/debatnieuwbouw

VIJF EXPERTEN GAAN IN GESPREK OVER DE EVOLUTIES IN DE NIEUWBOUWSECTOR

“Energiezuinigheid en zek erheid als grote troeven”

“We weten niet
wat de toekomst
nog brengt.
Wachten op
prijsdalingen
heeft geen zin”
Jean-Pierre Waeytens
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nieuwbouw

Bouwen ? Kopen? Investeren? Bekijk de deelnemende projecten in de buurt via www.nieuwbouwzondag.be

• Filip Dewaele, voorzitter van Dewae-
le Vastgoedgroep.

• Gert Mertens, zaakvoerder van
Ecohuis, gespecialiseerd in houtske-
letbouw. Zij bieden zowel nieuwbouw
op maat als modulaire woningen aan.

• Jimte Mylle, Business Manager bij
Hyboma, dat actief is in de private
woning- en appartementsbouw.

• Jacques Ongenaet, Sales director
Immogra Vastgoedontwikkelaar en
-investeerder.

• Jean-Pierre Waeytens, gedelegeerd
bestuurder van Bouwunie, een orga-
nisatie die de belangen van zelf-
standigen en kmo’s in de bouw in
Vlaanderen verdedigt.

Onze gasten
aan de tafel

1. Bekijk meerdere locaties
“Richt je blik niet alleen op centrumsteden maar kijk ook
naar landelijke zones waar de grondwaardes doorgaans
een stuk lager liggen.”

2. Start klein(er)
“Het is verstandig om eerst te investeren in een kleiner
appartement of woning en dan later te verhuizen naar een
grotere woning.”

3. Stel realistische verwachtingen
Aansluitend bij de vorige tip: hoef je meteen het allerchic-
ste in je interieur? “Een peperdure keuken of badkamer
resulteren automatisch in een hoger prijskaartje.”

4. Toekomstgericht
“Koop je nu een nieuwbouwwoning, dan weet je dat deze
energiezuinig is en klaar voor de toekomst. Zo simpel is
het.”

5. Zekerheid
“Als je een nieuwbouw koopt, dan weet je voor de volle 100
procent waarin je je geld steekt. Bij een bestaande woning
zitten er vaak addertjes onder het gras.” 

5x slim kiezen voor

WIST JE DAT...

... groot belang hecht aan energiezuinig wonen? 

... de stijl en indeling van zijn woning zelf wil kunnen kiezen?

... de materialen op basis van zijn budget en smaak wil kunnen kiezen?

... bereid is om geduld uit te oefenen vooraleer in zijn nieuwe woning   
te trekken?

... een nieuwbouw wil omdat ze de eerste jaren niet veel kosten willen maken?

60%

46%

44%

38%

26%

*Bron: Roularta Real Estate Woonsurvey 2023



HÉT NIEUWBOUWEVENT IN VLAANDEREN

TECHNISCHE INFORMATIE EN DEADLINES
Vind je online terug op: www.roulartalocalmedia.be

MEER INFO? CONTACTEER JE MEDIA-ADVISEUR.

Meiboomlaan 33
8800 Roeselare
T +32 (0)9 269 87 11
roularta.real.estate@roularta.be

Nieuwbouwzondag staat met vaste 
stip op onze kalender Kijkdagen, 

zowel voorjaar als najaar.
We waren tevreden, kwalitatieve 

contacten en verschillende 
vervolgafspraken gerealiseerd.

HYBOMA

DIT WAS NIEUWBOUWZONDAG NAJAAR 2023

Sterke merken om op te bouwen.

Heel goede editie achter
de rug. Mooie opkomst,

enkele verkopen dag zelf en 
aardig wat contacten in onze 

pipeline!

Immafra

Schitterend!
Meer dan 65% nieuwe leads. 

Goede kwaliteit.
We verwachten meerdere 

verkopen.

AVL Woningbouw

Grote opkomst, verkoop 
dag zelf en meerdere 

vervolgafspraken. 
We zijn zeer tevreden!

Jansen Real Estate

Het viel ons op dat
veel mensen aangaven dat
ze het ‘s ochtends gelezen 

hadden in De Zondag.

Delbeque Brugge 

OB74147

28 APRIL &
20 OKTOBER


